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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sirku konaného dňa 15.11.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou zápisnice. 

         

Overovatelia zápisnice:   p. Blažena Válentová, Ing. Martin Beláň 
Zapisovateľ:      p. Daniel Fakla 
 

P r o g r a m / návrh /:  
1./  Otvorenie zasadnutia 

2./  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3./  Schválenie programu zastupiteľstva 

4./ Schvaľovanie Zásad o hospodárení a nakladaní  s majetkom obce Sirk 

5./  Schvaľovanie Zásad o hospodárení s finančnými prostriedkami obce Sirk 

6./  Schvaľovanie realizácie projektu Rekonštrukcia budovy Obecného úradu v Sirku – 

 “Zvýšenie energetickej účinnosti budovy” 

7./  Odpredaj pozemkov 

8./ Informácie starostu obce 

9./  Informácie hlavného kontrolóra obce 

10./  Žiadosti občanov 

11./  Diskusia 

12./  Uznesenia 

13./  Záver 

 

K bodu 1.: Otvorenie zasadnutia 

Otvorenie rokovania OZ previedol starosta obce p. Daniel Fakla, privítal všetkých prítomných 

poslancov  a hostí a konštatoval, že z 9 poslancov sú prítomní 7 poslanci, čiže OZ je 

uznášaniaschopné. 
Neprítomní poslanci -  P. Ivan Cangár a p. Juraj Petročko sa ospravedlnili. 

 

K bodu 2.: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhol:  p. Blaženu Válentovú a Ing. Martina Beláňa. 

Za zapisovateľa zápisnice starosta navrhol p. Daniela Faklu.      
 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 1/XI/2023) 
 

 

K bodu 3: Schválenie programu zastupiteľstva 
Starosta sa opýtal poslancov, či majú niečo na doplnenie do programu dnešného zasadnutia. 

Poslanci nemali na doplnenie žiadny bod. 
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Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   
     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 2/XI/2023). 
Schválený program zasadnutia: 
1./  Otvorenie zasadnutia 

2./  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3./  Schválenie programu zastupiteľstva 

4./ Schvaľovanie Zásad o hospodárení a nakladaní  s majetkom obce Sirk 

5./  Schvaľovanie Zásad o hospodárení s finančnými prostriedkami obce Sirk 

6./  Schvaľovanie realizácie projektu Rekonštrukcia budovy Obecného úradu v Sirku – 

 “Zvýšenie energetickej účinnosti budovy” 

7./  Odpredaj pozemkov 

8./ Informácie starostu obce 

9./  Informácie hlavného kontrolóra obce 

10./  Žiadosti občanov 

11./  Diskusia 

12./  Uznesenia 

13./  Záver 

 

K bodu 4.: Schvaľovanie Zásad o hospodárení a nakladaní s majetkom obce Sirk 

Starosta oboznámil poslancov OZ s vypracovanými Zásadami hospodárenia a nakladania s 

majetkom obce Sirk v zmysle ustanovenia § 9 ods. 1 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov s použitím ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov s ktorými sa poslanci vopred oboznámili. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 3/XI/2023). 
 

K bodu 5.: Schvaľovanie Zásad o hospodárení s finančnými prostriedkami obce Sirk 
Starosta informoval OZ o vypracovaní Zásad s finančnými prostriedkami obce Sirk v zmysle § 

9 zákona NR SR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p. s použitím zákona NR SR č. 

523/2004 Zb. o rozpočtových pravidlách verejnej správy v z.n.p. a zákona NR SR č.583/2004 

Zb. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. 

 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 4/XI/2023). 
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K bodu 6.: Schvaľovanie realizácie projektu Rekonštrukcia budovy OcÚ Sirk – „Zvýšenie 
energetickej účinnosti budovy OcÚ“ 
Prebehlo verejné obstarávanie na vykonanie rekonštrukcie budovy OcÚ Sirk – jedná sa o tri 
firmy: 
1.  STAVTECH BB s.r.o. - 165.745,98 € s DPH, 
2. JULMEX SK s.r.o. - 167.881,66 € s DPH, 
3. VAROX s.r.o. - 172.215,95 € s DPH. 
Starosta dal hlasovať za firmu STAVTECH BB s.r.o. z hľadiska najnižšej ceny zo všetkých 
uchádzačov. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 5/XI/2023). 
 
K bodu 7: Odpredaj pozemkov 
Starosta obce informoval, že boli vypracované znalecké posudky k pozemkom na Železníku a v 
Sirku. Tieto nehnuteľnosti sa teda môžu odpredať priamym predajom minimálne za cenu 
stanovenú znaleckým posudkom. Ide o nehnuteľnosti nachádzajúce sa v k. ú. Sirk, obec Sirk, 
okres Revúca, zapísané na LV č. 601, vedenom katastrálnym odborom Okresného úradu Revúca 
a to: 
- pozemok: parcela KN -C, parcelné číslo 199, výmera 448 m2 , druh pozemku: záhrada – 
minimálna hodnota stanovená na sumu 1.415,68 €, 
- pozemok: parcela KN -C, parcelné číslo 7402/3, výmera 486 m2 , druh pozemku : trvalý trávnatý 
porast – minimálna hodnota stanovená na sumu 835,92 €. 
 
Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať za zaradenie tohto majetku za prebytočný majetok obce. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 6/XI/2023). 
 

Následne navrhol zverejniť zámer obce na priamy predaj tohto majetku v súlade s ustanovením 
§ 9a ods. 1 písm. c) a § 9a ods. 2 zákona NR SR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení n. p. za 
minimálnu cenu stanovenú v znaleckom posudku. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň,Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 6/XI/2023). 
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K bodu 8: Informácie starostu obce 
 

a/ Plnenie uznesení 

Starosta obce informoval o plnení uznesení. Všetky uznesenia za minulé obdobie (od 10.11.2017) 

sú splnené, okrem: 

Uznesenie č.4/VIII/2023 - Riešenie nového zosilneného elektromerového rozvádzača - 

Slobodáreň – nesplnené, 

Uznesenie č.12/VI/2023 – Rekonštrukcia garáže pre Tatru DHZ Sirk a traktor – nesplnené, 

Uznesenie č.16/VI/2023- Spoločenstvo bytových a nebytových priestorov Železník č. 261, č. 262 

– žiadosť o vyriešenie dopravnej situácie – priebežne sa plní, 

Uznesenie č.20/VI/2023- Marek Urban MSI, Rákošská Baňa – žiadosť o odpredaj časti pozemku 

– plní sa, 

Uznesenie č.21/VI/2023 - Mariana Juhásová, Železník 262 – žiadosť o odkúpenie obecného 

pozemku – plní sa, 

Uznesenie č. 17/XII/2022 -  Mgr. D.Zimanová – kúpa a prenájom nehnuteľností – nesplnené, 

Uznesenie č. 25/VI/2023 – vybudovanie odtokových žľabov v starom Sirku – nesplnené, 

Uznesenie č. 18/XII/2021 - postupná rekonštrukcia budovy pošty vlastnými zamestnancami obce 

– nesplnené. 

Uznesenie č. 12/XII/2022  - Rekonštrukcie obecných budov – zapojenie sa do projektov v rámci 

Plánu obnovy- priebežne sa plní, 

Uznesenie č. 7/III/2023 – Zriadenie TIC Železník kino Stachanov – nesplnené, 

Uznesenie č. 26/VII/2023 – nákup predplatných vodomerov do všetkých nájomných bytov – 

priebežne sa plní. 
OZ zobralo uvedené na vedomie. Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 7/XI/2023) . 
 

b/ Zdravotné stredisko – vykurovanie 

Starosta informoval poslancov o ukončení ordinovania detskej lekárky v Sirku a zároveň aj o 

ukončení prevádzky lekárne Lianela v zdravotnom stredisku Sirk k 1.12.2023. Z tohto dôvodu, 

keďže je potrebné naďalej budovu vykurovať ,je potrebné zaviesť vykurovanie zdravotného 

strediska  kotolňou pri KD Sirk. Dal za návrh hlasovať. 

 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň,Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický,Sentandrášiová Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 8/XI/2023). 
 

 

c/Kultúrne podujatie - posedenie dôchodcov v KD 

Starosta podal informáciu o pripravovanom kultúrnom podujatí – posedenie dôchodcov s 

kultúrnym programom – Ander z Košíc dňa 17.12.2023 v kultúrnom dome v Sirku. 

 
OZ zobralo uvedené na vedomie. Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 9/XI/2023) . 
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d/Riešenie nového elektromerového rozvádzača – Slobodáreň 

Firma Ing. Ľubomír KNOP Revúca, ktorá mala vykonávať túto zákazku za sumu 8.124,- € / 

uznesenie č. 4/VIII/2023 zo dňa 17.08.2023 / skončila svoju činnosť. Starosta dal hlasovať za 

vybudovanie elektromerového rozvádzača v budove Slobodárne firmou Ivan Baláž, Mokrá Lúka 

za cenu 8.658,82 €, ktorá bola druhá v poradí. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 10/XI/2023). 
e/ Zriadenie TIC Železník 

Firma Majami Tisovec odstúpila od vykonania zákazky – Zriadenie Turistického informačného 

centra v budove kina na Železníku z dôvodu nárastu cien stavebného materiálu. Z toho dôvodu 

je potrebné začať nové verejné obstarávanie. Starosta dal hlasovať o začatí nového VO na túto 

zákazku. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 11/XI/2023). 
f/Sadzobník miestnych poplatkov 
Prílohou Zásad o hospodárení s majetkom obce je Sadzobník miestnych poplatkov obce Sirk, 

ktorý bol prepracovaný. Starosta poinformoval o vykonaných zmenách poplatkov – sadzobník je 

prílohou zápisnice. 
OZ zobralo uvedené na vedomie. Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 12/XI/2023). 
g/ Parkovisko pri ZŠ 

Bol vypracovaný projekt vybudovania parkoviska pri budove ZŠ Sirk pre 16 automobilov. 

Rozpočet tohto projektu predstavuje sumu 59.000,- €. Po krátke diskusii dal starosta hlasovať za 

realizáciu tohto projektu v sume 59.000,- € z vlastných prostriedkov. 
Hlasovanie: ZA:           5 poslancov (Ing. Beláň, Kovalčíková,    

     Lesnický ,Sentandrášiová,Ziman) 

PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  2 poslancov (Donová, Válentová) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 13/XI/2023). 
h/ Zásady používania služobných motorových vozidiel 

Doplnenie zásad o nové motorové vozidlo Toyota Proace Verso zakúpené v rámci projektu 

Terénne a ambulantné služby v obci Sirk. /Spoluúčasť obce 3.200,-€, hodnota vozidla 32.000,-

€/. Zodpovednou osobou je starosta obce, alebo ním poverená osoba. Neskôr by malo auto slúžiť 

terénnym sociálnym pracovníkom.  

Projekt bude  monitorovaný  5 rokov/ kontrola udržateľnosti /. 
 

OZ zobralo uvedené na vedomie. Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 14/XI/2023) . 
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K bodu 9:  Informácie hlavného kontrolóra 
Hlavná kontrolórka obce Mgr. Jana Zimanová poinformovala o vykonaných kontrolách, ktoré 

previedla. 
Previedla kontrolu nakladania s finančnou hotovosťou, príjmov a výdavkov, vedenia pokladne 

OcÚ a kontrolu faktúr za mesiace 04-08/2023 a kontrolu evidencie jázd, nákup, čerpanie a 

spotreba PHM za mesiace 04-08/2023. Nezistila žiadne nedostatky. 
 
OZ zobralo informácie na vedomie. Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 15/XI/2023). 
 

K bodu 10: Žiadosti občanov 

 

a/ Základná škola Sirk – žiadosť o zvýšenie poplatku v Školskom klube detí 

Základná škola v Sirku žiada o zvýšenie poplatku v Školskom klube detí z 1,70 € na 2,00 €  

mesačne na jedno dieťa z dôvodu nárastu cien školských pomôcok. Bude potrebné upraviť sumu 

vo VZN č. 1/2023 obce Sirk o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Sirk. Starosta dal hlasovať za 

zvýšenie tohto poplatku na 2,00 €. 
 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 16/XI/2023). 
 

 

b/Žiadosť o pridelenie bytu na Slobodárni – Mário Cinka 

Starosta dal hlasovať za zaradenie žiadosti p. Mária Cinku , nar. 17.07.1999 , bytom Sirk č. 167 

do poradovníka na pridelenie nájomného bytu, vzhľadom k tomu, že nemá voči obci žiadne 

podlžnosti. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, , Donová, Kovalčíková,   

     Lesnický, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   2 poslanci  (Cangár, Petročko) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 17/XI/2023). 
 

K bodu 11.: Diskusia 

 

- Ing Beláň – upozornil na vyčistenie prietokov pri ceste na cintorín, na nedovolený pohyb psov 

po obci a potrebu ich odchytu a umiestnenia psov do útulku, 

- B.Válentová – múrik a schody na cintoríne v Červeňanoch ešte nie sú opravené, upozornila na 

nevyčistené jarky vedľa cesty na Železníku, v časti Ladislava po výrube stromov, pochválila 

dôslednú prácu pracovníkov menších obecných služieb na Železníku, 

- p. E.Tamášová – sťažovala sa na nezhody a spory so susedom p. L.Ikrim. Starosta jej odporučil 

podať trestné oznámenie na neho na políciu a tá to bude riešiť v zmysle zákona, 
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- p. G.Cangárová – informovala sa ohľadom zriadenia DSS v budove VDI Gemer Sirk, ohľadom 

kachiel vo volebnej miestnosti na Železníku a vybudovania zábradlia na Železníku od cvičiska, 

- M. Ziman -  informoval sa ohľadom neplatičov v obecných nájomných bytoch , potrebné aby 

sa bytová komisia stretávala častejšie a kontrolovala dodržiavanie splátkových kalendárov. 

 
 

 

K bodu 12.:  Uznesenia 
Starosta uviedol, že uznesenia boli prijímané priebežne pri jednotlivých bodoch. 

   

   

K bodu 13: Z á v e r 

OZ prebralo všetky body dnešného zasadnutia a program bol vyčerpaný. Starosta obce 

poďakoval všetkým poslancom a prítomným za účasť  a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

Overovatelia:     p. Blažena Válentová  ............................ 

                           

               p. Ing. Martin Beláň  ............................ 
 

 

 

 

 

 

                 ........................................   

                      Za obecné zastupiteľstvo 

                    Daniel Fakla 

                      starosta obce  
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